



### Exhibitor Highlights 展商簡介

<p><b>Heze Zhongmu Wood Industry Co., Ltd.</b>          菏澤中木木業有限公司  <b>Booth No. 展位號: D17</b></p>  	<p>Heze Zhongmu Wood Co., Ltd. is located in Heze City, Shandong Province, China. It is a company engaged in the production of various kinds of coffin products professional company. The company's international business headquarters in Qingdao. Your choice, my promise. In good faith to provide you with a full range of market supply system, welcome to experience our unique services!</p> <p>菏澤中木木業有限公司位於中國山東省菏澤地區，公司是一家從事多年各種棺木產品生產的專業公司。公司的國際業務總部在青島。您的選擇，我的承諾。真誠的為您提供全方位市場供應體系，歡迎體驗本公司的與眾不同！</p>
<p><b>Nantong (China) United Sunny Home Textile Co., Ltd.</b>          南通聯合語虹家用紡織品有限公司  <b>Booth No. 展位號: D25</b></p>  	<p>Established in 2002, we have over 15 years of professional funeral textile manufacturer experiences in China. Our factory located in Nantong, Jiangsu. The convenient transportation and superior resources have become a major advantage for us. Factory production capacity reaches 25,0000 sets per year. Our products mainly export to Europe, Australia, Africa and etc. We use satin, taffeta, cotton, raw cotton, T/C fabric to make our products. Our client includes coffin manufacturer, funeral service company, funeral home and so on.</p> <p>南通聯合語虹家用紡織品有限公司是一家專業生產棺木內飾和殯葬用紡織品的生產商，是國內最早創立專業生產此類產品的製造商，我們通常使用色丁、滌塔夫、全棉和生態可降解面料去製作此類產品。公司目前產品主要出口至歐洲和非洲市場。          工廠位於中國江蘇南通市，距離上海車程僅兩個小時。</p>
<p><b>OrthoMetals BV</b>  <b>Booth No. 展位號: E13</b></p> 	<p>OrthoMetals recycles all metals remaining after cremation. We provide a complete recycling solution for crematoria. This includes non-ferrous and ferrous metals, such as orthopedic, dental implants and other metals. We guarantee a transparent process. With over 20 years of experience and ISO-9001 &amp; 14001 certification, we can guarantee quality. We support charity together. The revenues from recycling are used by crematoria to donate to charity.</p> <p>我們回收焚化後的所有金屬。專業回收 - 20 多年來，我們一直回收焚化後留下的所有金屬。我們憑藉自身力量，收集、分揀和回收金屬，以確保恭敬和安全的過程。誠心保證 - 我們保證金屬回收過程的透明度和可靠性。我們通過了 ISO9001 和 ISO14001 認證，可以保證對質量和個人的關注。重視環保 - 借助我們的回收工作，我們得以支持慈善事業，獲得的收益將捐贈給當地或國家的慈善機構。</p>

### Conference Speaker Profile 演講嘉賓簡介

Ms. Gisela Dardengo Adissi is the President-Elect for ACEMBRA and SINCEP where she works for innovation, sustainability and the segment internationalization. Committed to promoting the grieving humanization, she has been attending international events as a speaker for topics such as Humanization, Innovation in Death Care, Female Values and the Death Care Industry, the Future of Death-Care. Ms. Adissi will talk about how Brazilians funeral companies are facing the challenge of reinventing death.

Gisela Dardengo Adissi 小姐是巴西私人墓地及火葬場協會 (ACEMBRA)和巴西私人墳場和火葬場辛迪加(SINCEP)主席。任內她致力於創新、可持續發展和市場國際化。Adissi 小姐一直致力於推廣哀悼人性化，她曾於多項活動中以演講者的身份探討主題，如人性化、革新臨終護理、女性價值觀與臨終護理業，及臨終護理的未來等。Adissi 小姐將講述巴西殯儀公司如何面臨重塑死亡的挑戰。



**Ms. Gisela Dardengo Adissi,**  
**Gisela Dardengo Adissi 小姐**

**The Conference Schedule is announced now. SAVE THE DATE!**  
**國際會議及活動概覽現已公佈，到時見！**

<b>Call For Delegates</b> <b>預先登記參加會議</b>	<b>Australia Tour</b> <b>澳洲交流團</b>	<b>Arranger Training</b> <b>專業培訓</b>
<p>Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place now!</p> <p>網上預先登記系統，現已火熱啟動！</p> <p><a href="#">Register Now 立即登記</a></p>	<p>The tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia.</p> <p>為了解澳洲殯葬業，澳洲交流團將於 5 月 17-22 日舉行。</p> <p><a href="#">Read More 閱讀更多</a></p>	<p>NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13!</p> <p>NFDA 專業培訓將於 5 月 13 日首次於香港舉辦！</p> <p><a href="#">Read More 閱讀更多</a></p>

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation

Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

Pre-Register for Expo & Conference at [www.AsiaFuneralExpo.com](http://www.AsiaFuneralExpo.com)

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center